
Χαιρετισμός του Προέδρου της Επιτροπής Διαιτησίας κ. Δημήτρη Καραγιαννίδη 

 

¨Καλημέρα, καταρχάς να ευχαριστήσω την Γ΄ Ένωση για την άρτια διοργάνωση της 

Σχολής.  

Ονομάζομαι Δημήτρης Καραγιαννίδης και ως Πρόεδρος της Κεντρικής Επιτροπής 

Διαιτησίας (ΚΕΔ) και Αντιπρόεδρος της Ε.Φ.Ο.Α. ήθελα να σας καλωσορίσω στην 

οικογένεια της Διαιτησίας.  

Το τένις στην Ελλάδα τα τελευταία χρόνια , όπως όλοι γνωρίζετε, έχει μεγάλη 

ανάπτυξη και φυσικά ένα μέρος το οφείλει στους δύο μεγάλους μας αθλητές τον Στ. 

Τσιτσιπά και την Μ. Σάκαρη. Η διοργάνωση πολλών Ελληνικών αλλά και Διεθνών 

πρωταθλημάτων δημιούργησε την ανάγκη κατάρτισης και εκπαίδευσης νέων  

επιδιαιτητών, διαιτητών και κριτών γραμμών . 

Το τένις έχει πολλούς δρόμους που μπορείτε να ασχοληθείτε , όχι μόνο  

επαγγελματικά ως αθλητής - προπονητής αλλά και το κομμάτι της διαιτησίας 

μπορεί να σας οδηγήσει με τα σωστά βήματα σε μία διεθνή καριέρα.  

Φωτεινό παράδειγμα είναι η Gold διαιτητής μας η Εύα Ασδεράκη η οποία έχει 

διαιτητεύσει σε όλα τα grand slam, Roland Garros, US open κλπ.  

Επομένως, ο λόγος που ήρθατε σήμερα εδώ μπορεί να διαφέρει. Κάποιοι ήρθαν για 

να μάθουν τους κανονισμούς του τένις που θα τους φανούν χρήσιμοι ως αθλητές ή 

ως γονείς αθλητών, άλλοι από περιέργεια αλλά όταν θα φύγετε από εδώ να 

θυμάστε ότι αυτό το Σαββατοκύριακο ίσως να είναι η αφετηρία για ένα επάγγελμα 

στο μέλλον. 

Ευχαριστώ¨ 

 

 


